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§1 Mötets öppnande

§2 Mötets behörighet och beslutsförhet

§3 Val av 2 justerare tillika rösträknare

§4 Val av mötessekreterare

§5 Fastställande av föredragningslista

§6 Adjungeringar

§7 Föregående mötesprotokoll

§8 Uppföljning av beslut

§9 Fastställande av beslut

a) Avsägelser
b) Fyllnadsval

§10 Meddelanden

a) Kårledningen
b) Sektionsstyrelsen
c) Focumateriet

§11 Verksamhets- och revisionsberättelser

§12 Preliminär verksamhetsplan och budget

a) Sektionsstyrelsen

i) Verksamhetsplan
ii) Budget

§13 Inval av särskild medlem

§14 Propositioner

a) ’Proposition om sektionsstyrelsens struktur’

§15 Motioner

a) ’Motion om att flytta invalet för FUltras’

§16 Personval

a) Val av Dragos
b) Valberedningen

i) Val av 7 ledamöter

c) Revisorer
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i) Val av 2 revisorer

d) JämF

i) Val av 6 ledamöter

e) Sektionsstyrelsen

i) Val av ordföranade
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av sekreterare
v) Val av skyddsombud (SAMO)
vi) Val av informationsansvarig

f) Talmanspresidium

i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av sekreterare

g) F6

i) Val av sexmästare
ii) Val av sexreterare
iii) Val av kassör
iv) Val av 6 ledamöter

h) Focumateriet

i) Val av kapten
ii) Val av automatpirat
iii) Val av kistväktare
iv) Val av 5 ledamöter

i) Djungelpatrullen

i) Val av överste
ii) Val av rustmästare
iii) Val av skattmästare
iv) Val av 7 adjutanter

j) Studienämnden (SNF)

i) Val av ordförande
ii) Val av vice ordförande
iii) Val av kassör
iv) Val av sekreterare
v) Val av kandidatansvarig
vi) Val av masteransvarig
vii) Val av veckobladerist
viii) Val av matansvarig

§17 Övriga frågor

§18 Dumvästutdelning

§19 Mötets avslutande
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Förteckning över bilagor

A Motion om att flytta invalet för FUltras

B Proposition om sektionsstyrelsens struktur
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Motion om att flytta invalet för FUltras Otto Nyström

Motion om
att flytta invalet för FUltras

Otto Nyström

Bakgrund

Vid grundandet av FUltras ans̊ags ett inval under LP3 vara mest fördelaktigt, d̊a det sammanföll med
invalet av flera andra funktionärsposter. Efter det första invalet i FUltras historia blev det dock tydligt att
ett inval under LP1 skulle vara mer ändam̊alsenligt. Detta är en period d̊a den nya Nollan, tillsammans
med övriga sektionsmedlemmar, ofta visar stort engagemang och stark sektionsanda – n̊agot som ligger
helt i linje med den vision som FUltras strävar efter.

Ett inval i LP1 skulle dessutom minska belastningen p̊a det redan omfattande sektionsmötet i LP3,
vilket i sig utgör ett starkt argument för att denna motion bör röstas igenom.

Yrkande

att ändra §2.1.5 i reglementet till: Det åligger dessutom sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod
3 välja

• Bakisclubben

• Bilnissar

• Blodgrupp

• Fabiola

• Fanfareri

• Finform

• Foton

• Game Boy

• Mastermottagningsansvarig

• Piff och Puff

• Spidera

• S̊angförmän

• FUltras
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Motion om att flytta invalet för FUltras Otto Nyström

att ändra §2.1.3 i reglementet till: Det åligger dessutom sektionsmötet att innan utg̊angen av läsperiod
1 välja

• Baln̊agonting

• Kräldjursv̊ardare

• Sektionsnörd

• årskursrepresentant i Studienämnden

• Växteriet

• FUltras
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Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

Fysikteknologsektionen

Proposition – Sektionsstyrelsens struktur

Bakgrund

För närvarande best̊ar styrelsen av de sex medlemmarna i kärnstyret, ordförandena för sektionens kom-
mittéer samt sektionens studienämnd. Det huvudsakliga och dagliga styrelsearbetet utförs av kärnstyret,
medan övriga ledamöter främst deltar i formella beslutsprocesser och ger kommittéernas perspektiv i
vissa fr̊agor.

För att utvärdera denna struktur har en arbetsgrupp best̊aende av tidigare styrelsemedlemmar, b̊ade
fr̊an kärnstyret och fr̊an kommittéerna analyserat och diskuterat den nuvarande styrelseuppbyggnaden
samt möjliga alternativa lösningar. Dessa lösningar har ocks̊a diskuterat med sittande sektionsstyrelse
för att f̊a in nuvarande åsikter om hur styrelsen skulle kunna se ut framöver. Det har även diskuterats
med andra sektioner hur deras styrelser ser ut och vad de tycker fungerar bra/d̊aligt med deras system.
Nedan redovisas de viktigaste tankarna och problemställningarna som framkom under undersökningen
av fr̊agan.

Arbetsgruppen tyckte att en positiv aspekt med den nuvarande strukturen är att den skapar en tydlig
koppling mellan kommittéerna och styrelsen, vilket underlättar förankringen av beslut. För FnollK har
detta särskilt varit fördelaktigt under mottagningen, d̊a de enkelt har kunnat sprida information och be
om hjälp.

Dock har det framkommit att arbetsfördelningen inom styrelsen är ojämn. I praktiken är det kärnstyret
som utför allt styrelsearbete medan övriga ledamöter endast närvarar vid möten. Ordförandena för
kommittéerna fungerar främst som bollplank för idéer och diskussioner, men äldre pateter p̊apekar att
detta är en förändring fr̊an hur det varit tidigare. Historiskt sett har alla styrelsemedlemmar bidragit till
arbetet, exempelvis genom att skriva motionssvar och medverka i framtagandet av verksamhetsplanen.
Det kom även upp att det är sv̊art för kommittéordföranden att i förväg diskutera de punkter som tas
upp p̊a styrelsemöterna med resten av kommittén innan mötet vilket gör att de ofta blir sv̊ar för dem att
representera kommittéernas åsikter. Det blir istället ofta att de gör sitt bästa för gissa vad kommittéerna
tycker.

Arbetsgruppen anser ocks̊a att det är oklarhet vad kommittéordförandena faktiskt förväntas göra inom
styrelsen. Tidigare kommittéordföranden menar att rollen skulle kunna innefatta mer ansvar, men att
m̊anga som g̊ar in i rollen idag förväntar sig att deras uppgift enbart är att närvara vid veckovisa möten.
Därför tar de inte p̊a sig mer arbete. Kommittéordförandena gör dock en hel del arbete inom sin kommitté
vilket gör att de inte känner att de har tid till mer styrelsearbete. Särskilt tidigare FnollK-ordförande
betonar att FnollK redan har en hög arbetsbelastning och därför inte kan axla ytterligare ansvar.
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Det r̊ader delade meningar inom arbetsgruppen om huruvida den nuvarande strukturen bör beh̊allas eller
förändras. En farh̊aga är att en förändring kan leda till fler konflikter mellan styrelsen och kommittéerna,
särskilt om kommittéerna saknar förtroende för styrelsen. Samtidigt poängteras att alla som väljs in i
sektionsstyrelsen är förtroendevalda, och om det finns brist p̊a tillit bör detta adresseras redan vid invalen
eller i den processen.

En annan aspekt som har identifierats som problematisk är sammanh̊allningen inom styrelsen. Kärnstyret
tenderar att fungera som en egen grupp inom gruppen, medan kommittéordförandena ofta är splittrade
mellan sina kommittéer och styrelsen. Ytterligare en utmaning är att FnollK och FARM byts ut mitt
under året, vilket gör det sv̊arare att bibeh̊alla en stabil gruppdynamik.

Om den nuvarande strukturen beh̊alls finns det tydliga fördelar, s̊asom en effektiv spridning av infor-
mation, en starkare förankringsprocess och en ökad känsla av delaktighet hos kommittéerna. Däremot
anser arbetsgruppen att om strukturen ska best̊a, m̊aste kommittéordförandena ta ett större ansvar i
styrelsearbetet – man kan inte bara ”ta del av kakan” utan att bidra.

Om styrelsen istället omorganiseras finns en risk att kontakten mellan styrelsen och kommittéerna
försämras. Samtidigt skulle en s̊adan förändring kunna bidra till en bättre sammanh̊allning inom styrelsen
och minska arbetsbördan för kommittéordförandena. För att fortsatt säkerställa en god informations-
spridning föresl̊as att ett sektionsaktivar̊ad införs. Detta är vad som görs p̊a de flesta andra sektioner
och som de tyckte fungerade utmärkt för dem.

Efter noggranna överväganden och diskussioner, b̊ade internt och med andra sektioner, har vi kommit
fram till att det bästa alternativet är att strukturera om styrelsen s̊a att kärnstyret bildar sektionens
styrelse och att införa ett sektionsr̊ad där medlemmar för kommittéer och föreningar kan delta p̊a.

Den främsta anledningen är att den nuvarande strukturen i praktiken är dysfunktionell. Kärnstyret gör
allt arbete, medan kommittéordförandena främst fungerar som ett r̊adgivande organ. Genom att ändra
strukturen ser vi att kärnstyrets jobb kommer att effektiviseras och arbetsbördan minskar. Slutsatser
som dragits är ocks̊a att det kommer att bli en bättre grupp och därav en bättre och effektivare styrelse.

Vi har ocks̊a observerat att de mest produktiva diskussionerna under styrelsemöten har varit de där
material skickats ut i förväg och där kommittéordförandena har haft möjlighet att diskutera fr̊agorna
internt innan de tas upp i styrelsen. Även att möten med samtliga kommittéer, eller diskussion med kom-
mittéerna utanför styrelsemötet, är mer givande än själva styrelsemötet. Genom att etablera ett tydligt
forum där även föreningar kan delta skulle diskussionerna bli mer strukturerade och informationssprid-
ningen förbättras. En kallelse till detta r̊ad bör skickas ut minst en vecka i förväg för att kommittéer och
föreningar ska i förväg hinna diskutera punkter som ska tas upp internt.

Genom att prata med andra sektioner hur ofta de har möten har en frekvens p̊a allt fr̊an en g̊ang i
m̊anaden till en g̊ang varannan vecka tagits upp. Ett rimligt antal g̊anger enligt oss är tre g̊anger per
läsperiod. Detta skulle vara en tillräckligt hög frekvens för att kunna b̊ade informera och diskutera
relevanta fr̊agor inom en rimlig tidsram samtidigt som det inte skulle leda till alltför m̊anga möten och



Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

en stor arbetsbelastning. Mötena antas ta runt tv̊a timmar och planeras att h̊allas kvällstid 17:30-19:30
p̊a dagar satta i början av året. Mötet bör ocks̊a protokollföras av förslagsvis sekreteraren i styrelsen och
protokollet bör komma ut tv̊a veckor efter mötets avslutande. Mötet leds förslagsvis av vice ordförande
i sektionsstyrelsen.

Precis som p̊a styrelsemötena behöver inte alla ledamöter i kommittéer och föreningar närvara utan
förväntningen är att ordförande, i undantag n̊agon annan kommittémedlem, kan närvara vid mötet.
Övriga nämnda parter som kan medverka har möjligheten, men förväntas inte dyka upp vid varje tillfälle.

En annan tanke som är värd att lyfta är samarbetet mellan sektionsstyrelsen och andra mer strategiska
grupper p̊a sektionen som studienämnden och JämF. I nuläget sker det mesta av samarbetet mellan
SNF och styret i form av att SNF-ordförande är med p̊a styrelsemötena och JämF har inte haft n̊agot
samarbete med styrelsen direkt. För att skapa ett mer effektivt samarbete är tanken att införa en ny
utbildningsansvarig post som ska arbeta mer med det strategiska arbetet mellan sektionen och högskolan.
Hur exakt posten ska fungera behöver undersökas mer och lämnas upp till nästa sektionsstyrelse att
undersöka.

Sammanfattning

För att skapa en mer fungerande och effektiv styrelse föresl̊as en omstrukturering där endast det nu-
varande kärnstyret utgör hela sektionsstyrelsen. Samtidigt inrättas ett sektionsr̊ad där kommitté- och
föreningsrepresentanter kan delta i diskussioner och informationsutbyte. Anledningen till förändringen
är att det nuvarande upplägget inte fungerar i praktiken, kärnstyret gör det mesta av arbetet, medan
kommittéordförandena främst fungerar som bollplank utan tydligt ansvar eller möjlighet att representera
sina grupper fullt ut. Den nya strukturen syftar till att tydliggöra ansvarsfördelningen, förbättra grupp-
dynamiken inom styrelsen samt säkerställa fortsatt förankring och dialog med kommittéer och föreningar
p̊a ett mer strukturerat sätt.

Yrkande

Mot bakgrunden ovan yrkar sektionsstyrelsen

att till verksamhets̊aret 25/26 ändra §3.1.1 i reglementet till:

Sektionsstyrelsen best̊ar av följande poster:

• Sektionsordförande

• Vice sektionsordförande

• Sektionskassör



Sektionsstyrelsen
Proposition

Sektionsstyrelsens struktur
29 april 2025

• Sekreterare

• Skyddsombud

• Informationsansarig

• Utbildningsansvarig

• Ordförande i studienämnden

• Ordförande i FnollK

• Ordförande i F6

• Ordförande i FARM

• Ordförande i Focumateriet

• Ordförande i Djungelpatrullen

att till verksamhets̊aret 25/26 stryka §3.1.2 och §3.1.3 i reglementet:

Vice ordförande i respektive kommitté samt studienämnden är suppleant i sektionsstyrelsen.

Suppleant övertar sin ordinaries befogenheter vid styrelsemöten vid bortfall, undantaget d̊a styrel-
semötet h̊alls bakom stängda dörrar.

att till verksamhets̊aret 25/26 ändra följande att-sats under §5.2.2 i reglementet:

5.2.2 Det åligger ordföranden i varje kommitté:

att fungera som en kontaktlänk mellan kommittén och andra organ samt företräda kommittén i
sektionsstyrelsen.

att ålägga sektionsstyrelsen att till sektionsmötet LP2 verksamhets̊aret 25/26 ta fram åligganden och
arbetsordning till utbildningsansvarig i sektionsstyrelsen.

att till verksamhets̊aret 25/26 lägga till punkt §5 Sektionsr̊ad i reglementet med följande underpunkter:

5.1 Allmänt

5.1.1 Sektionsr̊adet best̊ar av en representant fr̊an kommittéer, föreningar och studienämnd.

5.1.2 Sektionsr̊adets syfte är att bereda underlag till sektionsstyrelsen samt sprida information
mellan kommittéer, föreningar, studienämnd och styrelse.
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5.2 Mötesförfarande

5.2.1 Sektionsr̊adet sammanträder p̊a kallelse av vice sektionsordförande.

5.2.2 Vid vice sektionsordförandes fr̊anvaro kan annan ledamot i sektionsstyrelsen överta vice sek-
tionsordförandes ansvar.

5.2.3 Kallelse till sektionsr̊ad ska senast 1 vecka innan mötet skickas till ordinarie ledamöter av
sektionsr̊adet.

5.2.4 Varje medlem har rätt att f̊a fr̊aga behandlad p̊a sektionsr̊adet. S̊adan fr̊aga skickas till vice
sektionsordförande senast tio dagar innan mötet.

5.2.5 Sektionsr̊ad h̊alls minst tv̊a g̊anger per läsperiod.

5.2.6 Protokoll förs vid sektionsr̊ad, justeras av tv̊a sektionsr̊adsledamöter och ansl̊as senast tv̊a
läsveckor efter mötet.
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